
Referat fra bestyrelsesmøde d. 08-01-2020 

 

Deltagere: Frank Jakobsen, Bendt Kristiansen, Søren Jensen, Alfred Olesen, Poul Bjørndal 

Sørensen og Anders Christensen. 

Fraværende: Mogens Børsting 

Valg af referent. Anders blev valgt som referent. 

 

1. Overordnet gennemgang af økonomi (Anders) 

Regnskabet for 2019 er ved at være færdiggjort og regnskabsteknisk ser 

overskuddet ud til at lande på ca. DKK 115.000,-, et godt stykke over 

budgetteret. Målt i kr./øre, er overskuddet på ca. DKK 55.000,-  

Projektperioden for Nordea-millionen er blevet udskudt til 31. marts 2021, og 

vi har dermed lidt længere tid at løbe på. Skive kommune er godt i gang med 

rådgiverudbuddet i forhold til moleprojektet.  

 

2. Forsikring på sejlbåd /jolle 

Forsikring gennem tursejlerne - indmeldelse i tursejlerne. 

Orientering udsendes til medlemmerne.   

 

3. Dato for generalforsamling 2020 

Hurtigst muligt. Dato fastsættes på næste bestyrelsesmøde, men der er lige nu 

foreslået en dato omkring d. 21. marts 2020 

 

4. Ændring af regler for udlejning af fiskerhusene 

Bestyrelsen har, på baggrund af en sag omkring udlejning af fiskerhusene, 

overvejet at ændre reglementet. Et af ønskerne er, at flere kan få mulighed for 

at leje et halvt fiskerhus. Bestyrelsen udarbejder nyt regulativ og nye 

ordensregler. Evt. kort overgangsordning. 

  

5. Havnefogeden orienterer 

Pladsen er blevet skrabet 

Strøm i miljøskur - trækrør etableret. 

 

6. Eventuelt 

Gode ideer til fjernelse af Utzon sejlbåd - Anders går i gang med skruenøgler 

og kædesav snarest. 

Skal der evt. indkaldes til hjælp i en del weekender ang. miljø skur og     

færdiggørelse  af forskellige projekter - medlemmer opfordres, som altid og i 

det omfang tid og lyst tillader, at deltage i projekterne. Der vil blive udarbejdet 

mere konkrete planer omkring tidspunkt og nødvendigt arbejde.  

 

Næste bestyrelsesmøde: 5/2-2020 kl. 18.00 

 
 


